
NAS INTERVJU

Uspehe naj
ocenjujejo
drugi...

Pogovarjala sva se v njeni pisarni na
Drenikovi 32, kjer dela kot sekretarka iz-
vršnega odbora Temeljne telesno-kulturne
skupnosti Ljubljana-Šiška. Ker za trenutek
ni imela časa, ubadala se je z neko nujno za-
devo, se mi je opravičila in imel sem pri-
ložnost, da sem si jo malo bolj ogledal, ji
prisluhnil. To je bilo namreč najino prvo
srečanje nasploh.

• Govorila je jasno, direktno, brez ovin-
karjenja; tehtno in s premislekom. Človek
bi rekel: kar nekako dostojanstveno. In vsa
njena zavzetost je dajala slutiti, kako se
pravzaprav razdaja za stvar, kateri se je
pred več kot desetimi leti zapisala.

• Ko je opravila, je pristopila, se po-
novno opravičila in začela svojo pripoved:

• »2e v rani mladosti sem se ukvarjala
s telesno kulturo in razumem vse te mlade
ljudi, ki prihajajo dan za dnem sem s svo-
jimi problemi in prošnjami. Jasno, vsem ne
moremo ustreči, vendar poskušamo. Radi
bi našo pomoč čim smotrneje porazdelili,
da bi bili vsi pač kolikor toliko zadovoljni.«

• Albina Zorž je pravzaprav sve svoje
življenje posvetila telesni vzgoji in športu,
poleg tega pa si je na raznih tečajih in se-
minarjih pridobila tudi kvalifikacije za tre-
nerja raznih panog. Tako je vse do nastopa
nove službe aktivno sodelovala pri delu z
mlado generacijo in nanjo prenašala svoje
bogate izkušnje in znanje.

• O delu občinske zveze za telesno kul-
turo, katere sekretarka je, pa je med dru-
gim dejala: »Uspehe, ki smo jih v zadnjih
letih dosegli na področju telesne kulture,
naj ocenjujejo drugi. Imam pa prijeten ob-
čutek, ko iz leta v leto ugotavljamo, da so
bili v naši občini doseženi dobri rezultati
predvsem v množičnosti in aktivnosti mla-
dih. V občini se danes s telesno kulturo
ukvarja ena tretjina občanov, ena četrtina
pa organizirano v 29 športnih panogah in
raznih oblikah rekreacije. Seveda pa s tem
še ne moremo biti povsem zadovoljni.«

• Še in še bi pripovedovala o tem, kaj
je treba še narediti, kakšne naloge so si za-
dali in kaj jih še čaka v prihodnje. Toda
mene je zanimalo še nekaj drugega; rad bi
zvedel kaj več o njej, Albini Zorževi. Reci-
mo, kako je bilo z njenim športnim udej-
stovanjem...

• »Veste, že v rani mladosti sem se
ukvarjala s telesno kulturo. Tekmovala sem
v odbojki, bila sem tudi državna reprezen-
tantka, veselili so me skoki v vodo, tudi v
tej panogi sem bila večkratna državna re-

Albina Žorž

prezentantka. Igrala sem še rokomet in tu-
di v tej panogi uspehi niso izostali. Skrat-
ka, gojila sem precej športov in danes, ko
se oziram nazaj, vidim, da ves ta trud ni
bil zaman. Dobre rezultate sem dosegala
predvsem zaradi vztrajnosti in sistematič-
nosti pri vadbi. Za to je bilo treba veliko
odrekanja, požrtvovalnosti in borbenega
duha.«

• Naj sva načela katero koli temo, ved-
no se je pogovor zasukal tako, da sva zopet
pristala pri mladih, pri njihovih proble-
mih. . .

• »Mladini so v vrstah telesnokulturnih
organizacij vrata na stežaj odprta, naše
organizacije si ne lastijo monopola nad
upravljanjem društev in klubov. Mladina
ima možnost, da se na osnovi samoupravne
organiziranosti vključi v upravljanje in vo-
denje. Zato od mladinskih organizacij pri-
čakujemo, da se bodo resneje kot do sedaj
vključile v telesnovzgojne in športne orga-
nizacije. Prepričana sem, da bo le njihovo
aktivno delo, sodelovanje pri vodenju in
upravljanju na samoupravni osnovi, dalo
takšne rezultate, kakršne družba pričakuje
od nas.«

• Prišel sem k Albini Zorževi, da bi se
pogovoril z njo, da bi jo bralcem predstavil,
povedal nekaj o njenem življenju. Toda to
ni lahka naloga. — Njeno življenje, to je
delo z mladino, to je ljubezen do telesne
kulture... Vse to pa je z besedami težko
opisati... Andrej Logar


